
 

 

Jak dostat staré šíbry ze sněmovny 
 
 

 
Pro nadcházející volby 2010 (2009) byl volební systém opět změněn. 

Voliči budou mít nyní čtyři preferenční hlasy a práh pro postup vzhůru se sníží 
na 5 %. V praxi to znamená, že máme v rukou dosti silný mechanismus na 
zásadní obměnu sněmovny. Pokud přijmeme premisu, že poslanci, kteří ještě 
v PS nikdy neseděli, budou „lepší“ než stávající jedinci, kteří mnohdy nikdy 
nepoznali, co to je skutečná práce (např. Sobotka z ČSSD či Langer z ODS) a 
živí se z našich peněz jako profesionální politici, pak je třeba udělat jediné: 

 
 

 Lhostejno kterou stranu si  vyberete, stačí jen dát 

preferenční hlasy prvním čtyřem kandidátům, kteří nikdy 

v parlamentu nebyli.  

 
 

 Jak prosté, že? Chce to ovšem jen jediné, jít k volbám a být přesvědčen, 
že výměna ksichtů je naprosto nutná. Pokud budete sedět doma na zadku a nebo 
házet do uren lístky tak, jak jsou vytištěny, bude parlament zase stejný a jak 
vidno naprosto nepoužitelný. 
 
 
 Kdyby se v České Republice vláda i parlament řídili hnutím mysli (tak jak 
je tomu v sousední Svobodné Republice Králický Sněžník), problémů by zde 
z pochopitelných důvodů nebylo. 
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            ministr pro pěší přesuny SRKS 


